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Protokół Nr 11/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 27 sierpnia 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez 
miasto Białogard – druk B, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 
dla niepublicznych placówek wychowania przedszkolnego i niepublicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż Miasto i osoby fizyczne oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – druk C, 

c) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
na rok 2019 – druk E, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk F, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 

– druk G. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-5  (jednogłośnie). 

 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez 
miasto Białogard – druk B, 
Przedstawiła: Iwona Kocik, w/z Naczelnika Wydz. Edukacji  

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 
dla niepublicznych placówek wychowania przedszkolnego i niepublicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż Miasto i osoby fizyczne oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – druk C, 
Przedstawiła: Iwona Kocik, w/z Naczelnika Wydz. Edukacji  

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – powiedział, że po słowach „po kontroli” powinien być przecinek. 
Naczelnik – odpowiedziała, że nie musi być przecinka. 
J.leszczyk – pytał czy o 300 zł wzrosną wydatki za wychowawstwo? 
Sekretarz – wyjaśnił, że jeżeli będzie taka kwota to wzrosną wydatki bieżące w przedszkolach 

i wówczas liczy się w wysokości  75% dotację dla przedszkoli niepublicznych.  
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
na rok 2019 – druk E, 
Przedstawił: Bogdan Mieszkowicz-Adamowicz, Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki 

i Przeciwdziałania Alkoholizmowi 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
W tym miejscu Komisja rozszerzyła porządek o projekty A, H i J. 
 
d) w sprawie petycji dotyczącej dyrektora Powiatowego Domu Samopomocy – Centrum 

Rehabilitacyjno-Kulturalnego w Białogardzie - druk H, 
Przedstawił: Paweł Szyszlak, Przewodniczący Komisji Budżetu 

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk F, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - poruszył sprawę deszczówek w mieście. 
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Sekretarz – wyjaśnił, że w wydatkach bieżących są środki na konserwację, natomiast 
w wydatkach inwestycyjnych był temat dobudowania części kolektora deszczowego przy ul. 
Sportowej celem włączenia się do sieci deszczowej. Będąc na miejscu stwierdzili, że to 
niepotrzebny wydatek 100 tys. zł, aby przedłużyć rurę i włożyć do naszego rowu 
melioracyjnego. Dlatego zdjęli środki i postanowili zrobić przetarg na całą ul. Bol. Śmiałego.  
Ponadto Sekretarz poinformował, że w 2016 r. weszła ustawa dot. realizacji sieci  
szerokopasmowej dla internetu, ona przerzuciła na samorządy obowiązek budowania tego. 
Obecnie kwota wynosi 4,80 zł/m za szerokość 10. Jeżeli ktoś położy cienki światłowód to 
może płacić 1/10 tej kwoty. 

M.Kopczyński – pytał dlaczego nikt nie pytał radnych o zgodę na zmianę wizerunku miasta? 
Sekretarz – odpowiedział, że zaprasza na dyskusję w październiku, najpóźniej w listopadzie 

w sprawie proponowanych zmian. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 
– druk G. 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali:  
P.Szyszlak – pytał o termomodernizację budynku Urzędu Miasta, której łączne nakłady  

finansowe wyniosą 6 999 123,34 zł? 
Sekretarz – wyjaśnił, że koszty konserwacji elewacji po zaleceniach konserwatorskich wynoszą 

3 mln zł a pozostałe prace wynoszą 3,5 mln zł, z tego 85% to 2,4 mln zł. Bliżej inwestycji 
będziemy podejmować decyzję w jakim zakresie będziemy robić.  

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu 
obywatelskiego na rok 2019 – druk A, 
Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

g) w sprawie petycji dotyczącej dyrektora Powiatowego Domu Samopomocy – Centrum 
Rehabilitacyjno-Kulturalnego w Białogardzie - druk H, 
Przedstawił: Paweł Szyszlak, Przewodniczący Komisji Budżetu 
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Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

h) w sprawie skargi na działalność radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk I, 
Przedstawił: Paweł Szyszlak, Przewodniczący Komisji Budżetu 

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 

W sprawach różnych głos zabrali: 
J.Leszczyk – poruszył sprawę małych grantów. 
Sekretarz – wyjaśnił, że w uchwale Rady jest taki zapis. 
M.Kopczyński – poruszył sprawę wspólnego wręczania nagród dla najlepszych sportowców 

i twórców kultury, proponując, aby była prezentacja nagrodzonych osób. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji  zakończono w/w punkt. 
 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1525 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

  Przewodniczący Komisji 

        /-/  Paweł Szyszlak 


